
Styremøte 22.06.2023 

 

Til stede; Inge Korsmo, Øystein Nyhagen, Monica Rosvoll, Bård Johan Furnes, 
Arnt Erik Aune 

 

 

16/2023 Flytte Organisasjonsmedaljen, Dugleiksmerket og Utslagspokalen 

I terminlista er disse stevnene satt opp sånn at det kræsjer med avreise til 
NNM og ferieavvikling for mange. Det besluttes å flytte disse stevnene. 
Organisasjonsmedaljen/Dugleiksmerket flyttes til 22.august, og Utslagspokalen 
til 31.august. Terminlista oppdateres med nye datoer. 

 

17//2023 Status storviltskyting 

Det er gjort en fantastisk arbeidsinnsats, og vi er nesten ferdig med jobben 
med å sette opp nye storviltskiver. 

All elektronikk er ferdig, skivestativenen er montert. Det monteres skiver ila 
hegen eller neste uke (uke 26). Må sette på fronter. Disse er klar.  

Det skal legges opp egen strøm. Dette blir gjort etter sommeren. 

Ang skivenummer så gjenbruker vi utstyr vi har fra før. Vi trenger nye hengsler. 
Dette ordner Øystein. 

Vi utsetter oppstarten av storviltskytingen 1 uke så vi er helt ferdig med 
anlegget. Oppstart for storviltskyting blir 3.juli. 

 

18/2023 Vedlikehold skiver 

Det er meldt om store hull i skivene på 100m. Vi må tenke på og lage oss en 
plan for hvordan vi utfører rutinemessig vedlikehold. 

Vi har en del gamle skiver på 200m. Vi må ta ei opptelling og kjøpe nytt.  

Skiver som var tiltenkt feltskivene er brukt til elgskivene. Disse må også kjøpes 
nytt. Arnt Erik teller opp hva vi trenger, og melder tilbake. 



19/2023 Skilting til 100m/200m 

Det meldes om at utenforstående ikke vet hvor standplasser, påmelding osv er. 
Vi må utarbeide skilting for dette, som markerer 100m og 200m i allefall. 

 

20/2023 Gavepremie NNM 

Bøs har gitt 1000kr til gavepremier til NNM. 

 

21/2023 Fana er ødelagt 

Fana revnet under årets 17.mai-tog. Det koster nok mye å få laget ei ny, så vi 
må se på om det er verdt det. Alternativt så kan vi høre med kunst/design-
linjer på videregående skole om det er noe de kan påta seg som ett 
skoleprosjekt. 

 

22/2023 Renovering av taket på skytterhuset 

Vi har sagt OK til Forsvaret på tilbudet om renovering av taket. 
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